
Geachte heer / mevrouw, 
 
Wij als bewoners van de oneven nummers in de H. Böllstraat en de Samuel Beckettstraat zijn nu al 
enige jaren bezig om mee genomen te worden in de niet persoonlijk verzonden mail van de 
Gemeente. 
 
Maar na ongeveer 19 jaar is ons dat nog steeds niet gelukt, dit is dan ook de rede dat wij niet op de 
hoogte waren van de herprofilering en daar tijdig kennis van konden nemen. 
 
Ik heb dit ook weer meerdere malen aan gegeven aan de heer de Boo. 
 
Een aantal weken geleden heeft Dura Vermeer namens de gemeente de bewoners en Ondernemers 
een bief gestuurd met de plannen en eventueel overlast alsmede een uitnodiging voor een 
voorlichtingsavond. 
Ik was dan ook blij dat ik deze nu ook kreeg. De heer de Boo schreef mij op 5 juli dat hij daar 
persoonlijk voor gezorgd had. Nu weet ik zeker dat hij zijn best heeft gedaan. 
 
Ik was dan ook heel verbaasd toen ik er gistermiddag achter kwam dat ik de enige ben die deze brief 
ontvangen had, op de oneven nummers van onze 2 straten. Hierdoor zijn mijn buren dus onder 
andere niet op de hoogte hoe zij de wijk in en uit kunnen en wat zij nog meer kunnen verwachten. 
 
Ik blijf mij in de onzorgvuldigheid van de Gemeente in deze verbazen. 
 
Graag een reactie en duidelijkheid wat er gaat gebeuren om dit in de toekomst te voorkomen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Martin Koster 
 
 
 
Van: Martin [mailto:martin.koster@planet.nl]  

Verzonden: zaterdag 30 juli 2016 15:08 
Aan: 'griffiebureau@haarlem.nl'; 'fractie@d66haarlem.nl'; 'pvda-fractie@haarlem.nl'; 'haarlem@sp.nl'; 

'fractie@groenlinkshaarlem.nl'; 'info@vvdhaarlem.nl' 
CC: 'wijkraadmeerwijk@hotmail.com'; 'provnholland@fietsersbond.nl'; 'Arjen de Boo' 

Onderwerp: Voorgenomen herinrichting van de Bernadottelaan 

 
 

Aan geadresseerden:                                                               Haarlem, 30 juli 2016 

                                                                                              Martin Koster 

                                                                                              Heinrich Böllstraat 13 

                                                                                              2037MB Haarlem 

 

                                                

Geachte heer / mevrouw, 

 

Hierbij bevestig ik nogmaals mijn eerder gemaakte bezwaar tegen de voorgenomen herinrichting van 

de Bernadottelaan. Traject Stresemannlaan naar de kruising met de Zuidtangent. Natuurlijk ben ik 

gelukkig met het feit dat de Bernadottelaan wordt opgeknapt inclusief de aanleg van LED verlichting. 

mailto:martin.koster@planet.nl


 

Mijn bezwaar vindt zijn oorsprong in de effecten die het zal hebben op de verkeersveiligheid van 

voornamelijk de fietsers maar ook van de voetgangers die willen oversteken. 

 

In de voorgenomen herinrichting (nog niet goedgekeurd via een verkeersbesluit) wordt het 

weggedeelte 3 meter breed met aan beide zijden fietsbanen. Daarnaast wordt de snelheid 

gemaximeerd naar 30 km en het gehele traject een voorrangsweg.  

 

Momenteel zijn er twee normale wegstroken, met aan beide zijden een fietspad en een vluchtstrook 

tussen de rijbanen. 

 

In het voorgenomen plan is het niet meer mogelijk, voor elkaar tegemoet komende auto’s, laat staan 

bussen en vrachtwagens, elkaar te passeren zonder gebruik te maken van het fietspad. Vooral in de 

spits wordt deze route vanaf de Stresemannlaan veel gebruikt door gemotoriseerd verkeer om naar de 

Schipholweg te rijden, maar ook door autorijscholen en is het dan vrij druk. Daarnaast wordt het 

fietspad veel gebruikt door onder andere kinderen die naar school gaan. Naar mijn idee zullen fietsers 

worden weggedrukt door het gemotoriseerde verkeer, dan wel een groter risico lopen op een ongeluk. 

 

Voor voetgangers die willen oversteken wordt het bijna onmogelijk in de spits, daar je nu van beide 

zijden helemaal moet kunnen oversteken en er geen vlucht gedeelte meer is in het midden van de weg. 

Vooral gevaarlijk voor kinderen en ouderen die niet meer zo snel zijn. 

 

Bovenstaande wordt zeker negatief versterkt omdat de weg een voorrangsweg wordt, hoewel er een 

maximale snelheid geldt van 30 km zal de praktijk leren dat dit niet reëel is. Door snelheid te maken 

gaat men proberen nog net even ergens tussen te kunnen schieten. Het verlengde van de weg is al een 

30 km gedeelte maar ook daar houdt men zich er in principe niet aan. Het is dan ook mijn angst  dat 

het een “racebaan” gaat worden. 

 

Dit zou grotendeels voorkomen kunnen worden door alle zijstraten gelijkwaardige kruisingen te laten 

blijven waardoor er een natuurlijke snelheid beperking is, door dat van rechts komend verkeer 

voorrang heeft. 

Daarnaast zou het beter zijn als het twee normale weghelften bleven met aan beide zijden een 

fietspad. Ook zouden voetgangers oversteekplaatsen erg prettig zijn. 

 

Ik probeer al sinds vorig jaar juni mijn ideeën bij de Gemeente Haarlem bespreekbaar te krijgen maar 

ik krijg steeds het antwoord dat ik moet wachten op het verkeersbesluit. In het Haarlems Dagblad van 

29 september 2015, was te lezen dat ook andere instanties problemen hebben met het voorstel. 

Hoewel ik zeker, als het verkeersbesluit aan de orde komt, zal reageren vind ik dat ik dit nu weer aan 

alle betrokkenen moet laten weten, vooral aan de gemeentelijke instellingen die een duidelijke rol en 

verantwoordelijkheid hebben in de veiligheid van zijn bewoners en gasten. 

 

De laatste tijd heb ik van meerdere medebewoners gehoord dat ze het met mij eens zijn en de dezelfde 

gevaren zien. 

 

Daarnaast is het voor mij onbegrijpelijk dat de werkzaamheden aanvangen voordat alle besluiten zijn 

genomen. Het is in principe nog steeds mogelijk (hopelijk dat daar gebruik van gemaakt gaat worden) 

dat er aanpassingen gemaakt zullen worden. Voor mij, met mijn financiële achtergrond, is dit 

onbegrijpelijk.  



De aanpassing om de kruisingen gelijkwaardig te laten zijn, is er momenteel nog een die niet teveel 

extra kosten met zich mee zal brengen, om dit in de plannen op te nemen. Maar tot een mijn inziens 

duidelijke verbetering van de verkeersveiligheid zal leiden. 

 

Ik kijk uit naar uw reactie en ben zeker bereidt mijn standpunt verder toe te lichten en mee te denken. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Martin Koster 

 
 


